
København, den " 1 ^OV. 2013 

Folketingets formand Mogens Lykketoft 
Folketinget 
Christiansborg 

Kære formand 

Tak for dit brev af 24. oktober 2013, hvori du udtrykker bekymring for den stigende 
anvendelse af deling af lovforslag og opfordrer regeringen til at være opmærksom 
på problemstillingen. 

Som du nævner, havde vi lejlighed til at drøfte spørgsmålet på mødet i Udvalget for 
Forretningsordenen den 30. september. 

Jeg er enig i , at det er en fælles opgave for Folketinget og regeringen at sikre en høj 
kvalitet i lovgivningsarbejdet. 

Jeg orienterede på den baggrund ministrene om vores drøftelse i Udvalget for 
Forretningsordenen på ministermødet den 1. oktober 2013, og jeg understregede, at 
vi fra regeringens side skal gøre, hvad vi kan for at undgå deling af lovforslag. 

Regeringen er derfor opmærksom på problemstillingen. Men som det også er nævnt 
i dit medsendte notat, kan der være situationer, hvor det viser sig i forbindelse med 
lovbehandlingen i Folketinget, at deling af et lovforslag er en hensigtsmæssig 
løsning. 

Jeg håber, at vi med en fælles indsats kan styrke lovgivningsarbejdet også på dette 
punkt. 

En kopi af dit brev vil blive rundsendt til ministrenes orientering. 

Med venlig hilsen 

Helle Thorning-Sdhmidt 
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